
Nieuwe stijl Nieuwjaarsreceptie Gemeente Leiden viel in de smaak 

 

Het was even wennen, maar bij vrijwel iedereen viel de nieuwjaarsreceptie nieuwe stijl in de 
smaak. Wat bij iedereen opviel was de verwelkoming bij binnenkomst. Burgemeester Peter 
Heijkoop en vrijwel het hele college wensten iedereen persoonlijk een goed nieuwjaar. 

De Leidse sleutels gaven overduidelijk aan dat binnen een echt Leidse receptie was. 
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Het was dit jaar even wennen, het gebruikelijke concert voorafgaand aan de receptie was er niet 
en de indeling van de ruimte in de kerk was anders. 

Er was weer een doorsnee van Leiden aanwezig. 

https://leidseglibber.s3.eu-central-1.amazonaws.com/wp-content/uploads/2025/01/07154856/receptie-4.jpg
https://leidseglibber.s3.eu-central-1.amazonaws.com/wp-content/uploads/2025/01/07154908/receptie-10.jpg


Uiteraard ook veel raadsleden zoals bijvoorbeeld de fractie, inclusief hun duo raadslid, van 
Studenten voor Leiden. 

Ook voormalig wethouders en politici waren natuurlijk aanwezig zoals Tjeerd van Rij en Jan 
Laurier. 
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Normaal speelde de band De Staten Generaal, dit jaar liep DJ en saxofonist Charleon liep door 
de zaal en zorgde voor lekkere muziek. 

Chef de kabinet Michael Juffermans heette iedereen welkom en kondigde de toespraak van 
burgemeester Peter Heijkoop aan. 
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Voor Peter Heijkoop best wel een apart momentje, hij is pas drie maanden burgemeester en dan 
kan je niet op een heel jaar terugkijken. 

Iedereen zag natuurlijk best wel een beetje uit naar deze eerste openbare toespraak. Deze ging 
voor een groot deel over zijn eerste ervaring met 3 oktober. Wat hij nooit geweten heeft, haring 
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smaakt best lekker om7 uur ’s morgens Meerdere malen kreeg hij applaus tijdens zijn 
toespraak. 

Heijkoop haalde ook aan hoe warm hij is ontvangen in de stad en overal van iedereen hulp krijgt, 
ook als hij zo nu en dan de weg vraagt. Dat gaat wel eens mis. Op 3 oktober vroeg hij een 
willekeurige voorbijganger de weg naar een plek net buiten het centrum. Hij werd totaal de 
verkeerde kant op gestuurd, de man had waarschijnlijk een behoorlijk bakje op, ondanks dat het 
de verkeerde weg was deed de man het wel op een heel vriendelijke en behulpzame manier. 
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Afgelopen week schaatste hij samen met slechtziende collega Tjarda Struik op de drijvende 
ijsbaan tijdens Skating Blind. Geweldig hoe al die slechtziende mensen genoten op het ijs en de 
gezellige chaos van gestalde blindengeleidehonden in de foyer van het Stadhuis. 

Skating Blind organisator Joke Larrewijn was zichtbaar verrast door deze onverwachte aandacht. 
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Na de toespraak gingen de deuren van het Koor achterin de kerk open en daar stond de band De 
Staten Generaal. De bedoeling was dat we zoals elk jaar gezamenlijk het Leids Volkslied zouden 
zingen, maar dat liep niet helemaal zoals de bedoeling was. 

Het was even wennen dat je moest verplaatsen voor de muziek, maar het werd al snel gezellig in 
het Koor van de kerk. 
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Het bleef nog lang gezellig in de kerk en iedereen genoot van het ongedwongen karakter van de 
avond. 

Natuurlijk dank aan de vrijwilligers van het Leidse Rode kruis die weer de hele avond aanwezig 
waren. 
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Even over half elf was de kerk weer leeg en stroomde sommige kroegen vol met bezoekers die 
nog even een extra afzakkertje gingen halen. 

Een ding moet ik wel eerlijk zeggen, niet al het oude hoeft terug. Jarenlang was er een 
vervelende galm in de kerk, sinds een jaar of twee was die weg. Alleen gisteravond in volle 
hevigheid terug, ik denk een goed aandachtspuntje voor volgend jaar. In de fotoslideshow nog 
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wat sfeerfoto’s en omdat we het Leids Volkslied hebben gemist, staat die als muziek onder de 
foto’s. 
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